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رسانه ای» استدر کشور نیازمند «پیوست سردار شریف: هر اقدامی 
ســخنگوی ســپاه پاســداران گفت: 
در جریــان اطلاع رســانی از عملیــات 
«وعده صادق» بســیار هوشمندانه و با 
زمان بندی دقیق و هماهنگی کامل عمل 
کردیــم و این اقدام، جــزء فعالیت های 
بی نقص ما در این زمینه بود. به گزارش 
ایسنا، سردار رمضان شریف در همایش 
«بــر مدار امید»، با بیان اینکه ســازوکار 
خوبی بــرای مجموعــه روابط عمومی 
سپاه در سراسر کشور فراهم شده است، 
اظهار کــرد: در این روند تأکید بر رعایت 
صحــت و دقت در انتشــار اخبار بیش 
از گذشــته تعیین کننده است. باید برای 
هر اقدامی که در کشور انجام می شود، 
پیوست رسانه ای داشته باشد. او افزود: 
در جریان عملیات وعده صادق بســیار 
هوشــمندانه و بــا زمان بنــدی دقیق و 
هماهنگی کامل، به شکلی اطلاع رسانی 
کردیم که جزء کارهــای بی نقص ما در 
این زمینه بود. شریف یادآور شد: پس از 
حمله تروریستی به کنسولگری ایران در 
دمشق موجی از مطالبه ملی از سپاه و 
نیروهای مسلح وجود داشت که به ویژه 
پــس از تأکید رهبری بــر تنبیه متجاوز، 
این اقــدام ارزشــمند در قالب عملیات 
وعده صادق رخ داد. ســخنگوی سپاه 
پاسداران با تأکید بر اینکه باید با پیوست 
رســانه ای و با انســجام کامل کار کنیم، 
اظهار کرد: دشمن در زمینه جنگ روانی 
با فضاســازی رســانه ای  علیه جامعه 
تلاش هــای فراوانی انجــام می دهد و 
در چنیــن وضعیتی نباید خــود ما با در 
نظــر نگرفتن پیوســت رســانه ای برای 
اقدامات مان به نوعی زمینه سوءاستفاده 
دشــمنان را فراهم آوریم. او تأکید کرد: 
پــس از عملیــات وعده صادق شــاهد 
بودیم که وحدت، انســجام، یک صدایی 
و تقویت ســرمایه اجتماعی در سراسر 
کشور شکل گرفت. درعین حال می دانیم 
دشمن تلاش می کند با رسانه های خود 
این سرمایه را کاهش دهد و ما هم باید 
در مقابل از این ســرمایه ارزشــمند هم 
حفاظت و هم از آن برای عبور از مسائل 

و موضوعات استفاده کنیم.

توصیه آیت االله جنتی به منتخبان 
برای حل مشکلات کشور باشداولویت اصلی چاره اندیشی مجلس دوازدهم:

دبیر شورای نگهبان گفت: برگزیدگان 
مــردم بایــد رقابت هــای انتخاباتــی را 
اولویت اصلی شــان،  بدانند و  پایان یافته 
چاره اندیشــی برای حل مشکلات کشور 
باشــد. به گــزارش پایگاه اطلاع رســانی 
شــورای نگهبان، آیــت االله احمد جنتی، 
دبیر شــورای نگهبان، در ابتدای جلســه 
دیــروز این شــورا دربــاره مرحلــه دوم 
انتخابــات دوازدهمیــن دوره مجلــس 
شــورای اســلامی کــه روز جمعــه ۲۱ 
اردیبهشــت در ۲۲ حوزه انتخابیه برگزار 
شد، اظهار کرد: با مشخص شدن تکلیف 
روزهــای  در  باقی مانــده،  کرســی   ۴۵
آینــده شــاهد آغــاز بــه کار دوره جدید 
مجلس شــورای اســلامی خواهیم بود. 
او خاطرنشــان کرد: فرصت چهارســاله 
نمایندگــی مــردم در مجلس شــورای 
ارزشــمند  اســلامی یک نعمت بســیار 
اســت و نمایندگان باید با تلاش و جدیت 
قانونــی خویــش،  انجــام وظایــف  در 
شــکرگزار این نعمت باشــند و به نحوی 
عمــل کنند که ایــن دوره نمایندگی جزء 
باقیات الصالحات آنها باشد. دبیر شورای 
نگهبان همچنین تأکید کــرد: برگزیدگان 
مــردم بایــد رقابت هــای انتخاباتــی را 
اولویت اصلی شــان،  بدانند و  پایان یافته 
چاره اندیشــی برای حل مشکلات کشور 
باشد و در این راه، سیاست های کلی نظام 
قانون گذاری را که از ســوی مقام معظم 
رهبــری ابلاغ شــده، مدنظر قــرار دهند 
برنامه ریزی  آنهــا  اجرائی شــدن  برای  و 
کننــد. آیت االله جنتــی در بخش دیگری 
از صحبت هایش ضمن عرض تبریک به 
مناســبت دهه کرامت گفــت: امروز روز 
بزرگداشت حضرت احمد بن موسی (ع) 
شاهچراغ است و در آستانه سالروز میلاد 
با برکت امام رضا (ع) نیز قرار داریم. این 
مناســبت ها فرصت های مناســبی برای 
نشــر آموزه های الهی است که در سیره 
بزرگان دینی جلوه گر شده است. او عنوان 
کــرد: آشــفتگی دنیای امــروز که تحت 
تأثیر مناســبات منفعت طلبانه و ظالمانه 
جهان سلطه به وجود آمده، درمانی جز 
معارف و آموزه های الهی ندارد. معرفی 
صحیح حیات طیبه اولیای الهی، تشنگان 

حقیقت را جذب خواهد کرد.

اصغر جهانگیر، ســخنگوی قوه قضائیه، روز گذشته با اخبار مهمی مانند 
آخرین وضعیت پرونده پسران معاون سابق رئیس قوه قضائیه، روغن های 
آلوده و اتهامات مهدی افشارنیک و توماج صالحی در جمع خبرنگاران حاضر شد. 
او در ابتدای دومین نشســت خبری خود به عنوان سخنگوی قوه قضائیه گفت: در 
هفته های گذشته دادگاه رسیدگی به اتهامات منافقین را داشتیم، گروهکی که قبل 
از پیروزی انقلاب دســت به خیانت و ترور علیه فرزندان مسلمان این مرزوبوم زد؛ 
دستگاه قضائی اگرچه با تأخیر به آن ورود پیدا کرد و باید همان دهه ۶۰ ورود پیدا 

می کرد، ولی باز به جنایات آنها پرداخته شد.

دادگاه فرزندان معاون اول سابق قوه قضائیه علنی است
جهانگیر در ادامه نشســت روز گذشته در پاســخ به سؤالی درباره علت 
غیرعلنی بودن دادگاه فرزندان معاون اول ســابق قوه قضائیه و انتشار برخی 
اخبار مربوط به آن صرفا از طریق یک رســانه، گفت: بی شــک مسئله مبارزه 
با فســاد در هر بعدی حتی اگر به فرزندان مسئولان کشور و دستگاه قضائی 
برگردد، جزء افتخارات قوه قضائیه اســت که نشــان می دهــد در این زمینه 
پیشتاز است و نشان می دهد در مبارزه با فساد هیچ خط قرمزی وجود ندارد 

و بدون ملاحظه کاری اقدام و اعلام می کند.

جزئیات پرونده مسمومیت های اخیر در شیراز
او در پاســخ به این سؤال که درباره مسمومیتی که به تازگی در شیراز شاهد آن 
بودیم و مسمومیت هایی که ناشی از مصرف الکل رخ می دهد و برخی فوت شده 
و عده ای هم مسموم شــده اند، آیا پرونده قضائی تشکیل شده و مجازات آنها چه 
خواهد بود؟ گفت: پرونده این موضوع در دادســرای شــیراز مطرح شده و سه نفر 
از متهمان به اتهامات مشارکت در قتل به نحو تسبیب و خرید و فروش مشروبات 
الکلی و شــرب خمر بازداشت شده اند و در آن میهمانی ۲۴ نفر حضور داشتند که 
شــش نفر دچار مسمومیت شدند و یک نفر فوت شده است و صاحب این باغ که 
تهیه کننده مشــروبات بوده، بازداشت شده و درباره پرونده دیگر افراد مرتبط با این 

پرونده افراد احضار شدند و محل پلمب شده و تحقیقات در حال انجام است.

آخرین اقدامات در پرونده بیماران پروانه ای
جهانگیر درباره آخرین اقدامات در پرونده مربوط به بیماران پروانه ای با اشــاره 
بــه تحریم های ظالمانه و یک جانبه دولت مســتکبر آمریکا و برخی از دولت های 
اروپایــی با وجود ادعاهایی که به عنوان حمایت از مردم دارند، گفت: این دولت ها 
علاوه بر اینکه آحاد ملت را تحت  فشــار قرار داده اند، برای بیماران خاص به ویژه 

بیماران صعب العلاج نیز گرفتاری های زیادی را ایجاد کرده اند.
او گفت: آمریکا با اســتفاده ابزاری از دارو و تجهیزات خاص بیماران، به  
صــورت مزورانه کودکان، جوانان، زنان و مبتلایــان به بیماری های خاص را 
با رنج بیشــتری روبه رو کرده و آنان را از دسترســی به دارو که حق طبیعی 

آنهاست، محروم کرده است.

تا امروز روغن های غیراســتاندارد ترخیص نشده است/ روغن ها در انبار نگهداری 
می شوند

جهانگیر در دومین نشســت خبری خود درباره خبر ترخیص ۴۷ هزار تن روغن 
غیراســتاندارد که واکنش قوه قضائیه را نیز در پی داشــته است، گفت: با اشاره به 
برنامه دستگاه قضا درباره برخورد با نقش مخرب اخبار کذب در برهم زدن آرامش 
روانی مردم، درباره خبر روغن های آلوده با پیگیری رئیس دستگاه قضا و دستوراتی 
که بــرای بخش های مختلف قضائی صادر کرد، هیچ دســتگاهی اجازه ترخیص 
محصولات فاقد استاندارد را ندارد و تا امروز روغن های غیراستاندارد ترخیص نشده 

است و اگر هم روغنی ترخیص شده، از استانداردهای لازم برخوردار بوده است.

پاسخی درباره پرونده  توماج صالحی و همدستان بابک زنجانی
سخنگوی قوه قضائیه درباره پرونده توماج صالحی و همدستان بابک زنجانی 
در جمع خبرنگاران گفت: طبق ماده ۱۱۴ قانون مجازات اســلامی، مجازات بابک 
زنجانی تبدیل شــده اســت. او گفت: درباره دیگر محکومان تاکنون اقدام جدیدی 

رخ نداده است و اگر اقدام جدیدی انجام شود، اطلاع رسانی لازم انجام می شود.

پرونده کوروش کمپانی به کجا رسید؟
ســخنگوی قوه قضائیه درباره آخرین وضعیــت پرونده کوروش کمپانی گفت: 
تاکنون پنج هزارو ۳۰۰ شــکایت علیه این شــرکت و این فرد انجام شــده و پرونده 
این فرد در حال رســیدگی اســت. او ادامه داد: شناســایی اموال متهم را در همه 
بخش ها، چه در داخل و چه در خارج از کشور در دستور کار قرار داده ایم. ضابطان 
در این زمینه شبانه روزی تلاش می کنند تا با شناسایی و پیگیری لازم، اموال مردم را 

به موقع برگردانده و بتوانند درباره مال باختگی مردم جبران خسارت کنند.
جهانگیر به موضوع مورد تأکید ریاســت قوه قضائیه درباره این پرونده و همه 
پرونده های کثیرالشــاکی با استفاده از همه ظرفیت های قانونی اشاره کرد و گفت: 
قبل از اینکه مرحله رسیدگی تکمیل و کار به صدور حکم برسد، باید امکان استرداد 
وجوه مردم فراهم شود که در موضوع این پرونده با پیگیری های لازم صورت گرفته 
اســت. امیدورایم علاوه بر اموال مردم، با پیگیــری از طریق نهادهای بین المللی 

متهم و مرتبطین نیز به موقع دستگیر و به میز محاکمه سپرده شوند.

اتهامات مهدی افشارنیک امنیتی است
جهانگیر درباره آخرین وضعیت پرونده مهدی افشــارنیک گفت: اتهامات این 
فرد هیچ ارتباطی با وظایف خبرنگاری و شغل وی نداشته است، بلکه اتهامات وی 
امنیتی اســت؛ به دلیل ممنوعیت قانونی برای پرداختن به جزئیات، در زمان لازم 

درباره این موضوع اطلاع رسانی خواهد شد. 
راهکاری برای رســیدگی به پرونده هایی که با تأخیر در ســازمان تعزیرات مورد 

رسیدگی قرار می گیرند 
وی در پاسخ به این سؤال که راهکار قوه قضائیه برای رسیدگی به پرونده هایی 
که با تأخیر در ســازمان تعزیرات مورد رســیدگی قرار می گیرند، چیســت؟ گفت: 
سازمان تعزیرات از جمله ســازمان های ذیل وزارت دادگستری است و وظایف آن 
به صورت خطی با دســتگاه قضائی مرتبط است. جهانگیر گفت: درباره مطالباتی 
که رئیس دستگاه قضا از سازمان تعزیرات داشته باید نکاتی را مطرح کنم؛ نخست 
اینکه کالاهایی که در انبارها هســتند و ارزش آنها به پنج میلیون تومان می رســد، 
اگر مالک اعتراضی نکند، ســازمان اموال تملیکی بدون تشــکیل پرونده نسبت به 
این کالاها اقدام می کند. در مواردی که زمان زیادی در رسیدگی به پرونده ها صرف 

می شود همین بخش است، زیرا به دلیل ارزش کم کالا، مالک مراجعه نمی کند.
سخنگوی دستگاه قضا اضافه کرد: دوم، کالاهایی هستند که ارزش بالاتر از پنج 
میلیون تومان دارند که موارد توســط ضابطین تحویل سازمان مربوطه می شود و 
پرونده ای که تشکیل می شــود در حضور متهم به مرجع ذی ربط ارسال می شود. 
در رابطه با این موضوع، برخی از این پرونده ها به سازمان تعزیرات ارسال نشده در 
نتیجه سابقه ای هم در تعزیرات وجود نداشته است. لذا با پیگیری هایی که انجام 
شــده، تأکید شــد درباره این موارد پرونده تشکیل شود تا سازمان تعزیرات به موقع 

ورود کند تا کالاها دچار اطاله در سازمان تعزیرات نشوند.

اعضای کابینه سیزدهم در حاشیه جلسه هیئت دولت به پرسش های «شرق» پاسخ دادند

از اولویت های دولت
 تا حل مشکل طلافروشان

خبر گزارش

سیـاستسیـاست

 حمیدرضا به گذر: حیاط دولت، به رسم همیشگی دیروز میزبان 
خبرنــگاران بود تا ســؤالات  خود را از وزرا بپرســند. برخلاف 
رویه همیشــه، دیروز اکثر وزرا در حیاط حاضر شــدند و به جز 
وزرای صمت، ارشــاد، اطلاعات و نیرو که غایبان دیروز بودند، 
مابقی به سؤالات خبرنگاران پاسخ دادند. پیش از حضور وزرا 
در حیاط دولت، ســید ابراهیم رئیســی در جلسه هیئت دولت 
با بیــان اینکه تأمین مالی بخش تولید در ســال جهش تولید  
ازجمله برنامه های دولت برای تحقق شــعار سال است، وزیر 
امور اقتصادی و دارایی، رئیس سازمان برنامه وبودجه و رئیس 
بانک مرکزی را موظف کرد با توجه به مشــخص بودن میزان 
منابع مالــی در اختیار دولت، تدابیــر لازم را برای رفع موانع 
تأمین مالی مورد  نیاز صنایع اتخاذ کنند. رئیس کابینه سیزدهم 
همچین با اشــاره به نگاه راهبردی دولت به موضوع ساخت 
مســکن در کشــور، از وزارت راه و شهرســازی و شهرداری ها 
خواست تسریع در ارائه مشوق های مسکن سازی در بافت های 
فرســوده را در اولویــت برنامه هــای خــود قــرار دهند. رفع 
دغدغه های مردم به عنوان ســرمایه گذار و رکن اصلی بورس 
و بازار ســرمایه از دیگر تأکیدات رئیسی به مسئولان مربوط در 

جلسه امروز هیئت دولت بود.
بــا پایان جلســه هیئت دولــت، اعضای کابینــه در جمع 
خبرنــگاران حاضر شــدند و ســپهر خلجی، رئیس شــورای 
اطلاع رسانی دولت در پاسخ به سؤال خبرنگار «شرق» درباره 
اولویت های دولت در ســال آخر گفت: اولویت دولت اقتصاد 
اســت، هیچ اولویتی مهم  تر از مــردم و خدمت به مردم و در 
کنارش تحقق شــعار سال که ان شاءاالله محقق شود و جهش 
تولید با مشــارکت مردم نیســت. در بحث اقتصاد هم عرض 
می کنم در واقع مشــخص اســت اولویت ها کنترل تورم است. 
بنابرایــن کاهش تورم و نقدینگی و افزایش رشــد تولید، اینها 
درواقــع اولویت اساســی در حــوزه اقتصاد اســت. مال الان 
هم نیســت و از زمانی که دولت شــکل گرفته، پیگیری شــده 
اســت. حتی شــما می توانید بروید و نقدینگی را ببینید از ۴۰ 
و خورده ای به ۲۳ درصد رســیده اســت. تولید نیز رشــد پیدا 
کرده و از نزدیک به صفر به شــش  و  خرده ای درصد رســیده 
اســت. صادرات دانش بنیان ها هم قسمت مهمی از صادرات 
هستند. امروز گزارش هایی در جلسه هیئت دولت مطرح شد 
که نشــان دهنده قراردادهایی کم نظیر در حوزه دانش بنیان ها 

بود که این نشان از اهمیت دولت به اقتصاد دارد.

رأی ساداتی نژاد قطعی نشده است
وزیر کشــور هم در پاســخ به سؤال «شــرق» درخصوص 
«اتهام و حکم دو وزیر سابق کابینه دولت سیزدهم و مهر تأیید 
صلاحیت هیئت اجرائی در وزارت کشــور بــا توجه به پرونده 
ساداتی نژاد برای انتخابات مجلس و نحوه کشف فساد درباره 
نهاده های دامی و چای دبش» گفت: هنوز رأی قطعی نشــده 
اســت و رأی در یک مرحله صادر شده و فرایند هنوز به اتمام 
نرسیده، بنابراین باید منتظر قطعیت آرا ماند. همچنین درباره 
نحوه کشــف فســاد در چای دبش و نهاده هــای دامی گفت: 
شــروع کار با اعلام دولت بوده و اعلام فساد و پیگیری آن نیز 
با دولت بوده، اما این دو مبحث که مورد ســؤال شــما بود با 

یکدیگر ارتباطی ندارند و متفاوت هستند.

خانم خاطی لخت شد، از پتو استفاده کردند
وحیدی در پاســخ به پرسشــی درباره برخورد با مأموران 
متخلــف فراجا و علــت اطلاع رســانی نکردن در این زمینه، 
تصریح کرد: طبیعی است در هر کاری هر مأموری اگر تخلف 
کند، با او برخورد می شود؛ اما آنچه شنیدم در فضای مجازی 
دربــاره یک مورد خــاص پخش شــده و در آن مورد خاص 
آنچه توســط فراجا انجام شده، این بوده که به خانمی تذکر 
حجاب داده شده، اما در برابر اجرای قانون و رعایت حجاب، 
مقاومت و درواقع خود را برهنه کرده اســت. وحیدی ادامه 
داد: نیروی انتظامی با پتویی ایشان را پوشانده و طبق ضوابط 
عمل کرده است، اما آنچه منعکس شده، ظاهرا جور دیگری 
بوده است. باید از تقطیع و انحراف موضوعات جلوگیری کرد 
تا کاری که فراجا بر اســاس موازین قانونی به آن عمل کرده، 
جــور دیگری مطرح و حاشیه ســازی انجام نشــود. او تأکید 
کرد: ایســتادگی برابر قانون یا جلوگیــری از اجرای آن، غلط 
و تقبیح شــده  است. اگر موردی پیدا شــود که مأموری واقعا 
اشتباهی داشــته باشــد، بیش و پیش از همه خود فراجا با 
او برخورد خواهد کرد. وزیر کشــور همچنین درباره برگزاری 
انتخابات و آمار مشــارکت گفت: دربــاره انتخابات اطلاعات 
لازم از ســوی ســخنگوی ســتاد انتخابات اعلام شده است. 
هرچنــد برخی تلاش کردند با انتخاب گزینشــی یک مطلب، 
کار بزرگ مردم را زیر ســؤال ببرند؛ مطرح شده بود که مردم 
حماســه آفریدند اما عده ای ســعی کردند این مطلب را به 
مرحله دوم انتخابــات ربط دهند که اظهارنظرهای متفاوتی 
از ســوی برخی افراد به همراه داشت. وحیدی افزود: آنچه 
مطرح شــد، دربــاره کل انتخابات بود که از ســوی مردم به 
بهترین نحو انجام و در بالاترین ســطح امنیت و سلامت و با 
رقابت خیلی خوب و مشــارکتی ارزشمند  محقق شد. اینکه 
افرادی ســعی می کنند این امر را کم نشــان دهنــد یا اینکه 
تلاش می کنند واژه «حماســه» را به دور دوم انتخابات ربط 
دهند تا حرف خود را محقق کنند، کار واقعا اشتباهی است. 
وزیر کشــور ادامه داد: ایــن افراد اگر انصافــی دارند، درباره 
اهمیت برگزاری انتخابات در بهترین سطح سلامت و امنیت 
و ابتکاراتی که در آن انجام شد، صحبت کنند. باید کسانی که 
صحبت می کنند، سعی کنند منصفانه صحبت کنند، نه اینکه 
مطلبی را آن طور که دوست دارند تغییر جهت دهند تا حرف 
خود را محقق کنند. او در پاســخ به پرسشــی درباره اجرای 
نرخ های جدید جرایم رانندگی، اظهار کرد: کار رســیدگی به 

این امر در دولت تمام شده است.

 تأکیدات لازم در برخورد با مأموران متخلف در طرح نور
معاون زنان رئیس جمهور نیز در پاسخ به پرسش «شرق» 
درباره واکنش ایــن معاونت به برخورد هــای مأموران فراجا 
نسبت به بانوان گفت: صحبت ها و تأکیدات لازم صورت گرفته 

و وزیر کشور پیگیر این اتفاقات هستند.

تخریب محیط زیست با قطع درختان پارک ها
با توجه به ماجرای برنامه شهرداری برای قطع درختان در 
برخی پارک ها علی الخصوص پارک لاله و قیطریه، ســلاجقه 
در پاســخ به سؤال «شــرق» دراین باره گفت: هیچ درختی در 
هیچ یــک از دو پارک مورد اشــاره قطع نشــده و پارک قیطریه 
محل مســجد بــوده که درختــی در آنجا وجود نــدارد.  علی 
ســلاجقه، رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست، در واکنش 
به برخی اخبار نســبت به میــزان آلودگی رود ارس و مضرات 
آن، بــا بیان اینکه رود ارس را کاملا پایش می کنیم، تأکید کرد: 
آن آلودگی هایی که مطرح است، به هیچ عنوان واقعیت ندارد.

اوجی از آمادگی وزارت نفت برای بهره برداری از ۲ طرح ملی خبر 
داد

جواد اوجی، وزیر نفت نیز با اعلام اینکه خط لوله فراورده 
نفتــی از تبریز، خوی تــا ارومیه به طــول ۲۲۲ کیلومتر آماده 
بهره برداری است،  توضیح داد: از این طریق، بنزین، نفت گاز و 
نفــت کوره را به راحتی انتقال می دهیم و مانع تردد تانکرهای 
نفت کــش در این مســیر خواهیم بود. این طــرح بالغ بر هزار 
میلیارد تومان بار مالی داشــته اســت. او افزود: همچنین در 
کیفی ســازی پالایشــگاه تبریز، تبدیل فراورده های نفت گاز یا 
گازوئیــل به «یورو پنج» آماده بهره برداری اســت. روزانه پنج 
میلیون لیتر تولید نفت گاز یورو پنج را خواهیم داشــت که به 
بهبود محیط زیست و جلوگیری از آلودگی هوا کمک می کند.

نیمی از مــوارد باقی مانده بــا آژانس بین المللــی انرژی اتمی 
حل وفصل شد

محمد اسلامی نیز در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران، در واکنش به مقاله روزنامه لوموند فرانسه درباره 
شایعه خرید کیک زرد جمهوری اسلامی ایران از کشور نیجریه  
گفت: باید بگویید منبع خبرش کجاســت. او در ادامه با اشاره 
به اینکه هفته گذشته اولین کنفرانس علوم و فنون هسته ای با 
حضور ۲۲ کشور، ۶۵۰ مقاله ارسالی و ۴۲۰ مقاله پذیرش شده 
در اصفهان برگزار شــد، ادامه داد: تــراز علمی همه مقالات 
بالا بــود، اما ۴۲۰ مقاله قابلیت ارائه به کنفرانس را داشــت. 
کارگروه هــای کنفرانــس حدود صد ســخنرانی برگزار کردند. 
اســلامی اظهار کرد: برای اولین بــار صدای مظلومیت برنامه 
هسته ای جمهوری اسلامی را به شــیوه ای کاملا حرفه ای به 
گوش مردم در اقصی نقاط جهان رســاندیم. انجمن هسته ای 
کشــور کنفرانس یادشده را به صورت دوسالانه برگزار خواهد 
کرد. رئیس ســازمان انــرژی اتمی به حضــور رئیس آژانس 
بین المللــی انرژی اتمی در کنفرانس علوم و فنون هســته ای 
ایران اشــاره کرد و ادامه داد: نکته مهم حضور آقای گروسی 
در ایــن کنفرانس، این بــود که جمهوری اســلامی ایران یک 
ظرفیت بومی و گســترده در بخش های مختلف علوم و فنون 
هسته ای دارد که قابل ارائه به جهان است. او با تشریح نتیجه 
مذاکراتش با گروســی گفت: عــلاوه بر مفاد بیانیه مشــترک 
اســفند ۱۴۰۱، حدود نیمــی از موارد باقی مانده کشــورمان با 
آژانس حل وفصل شــد. دو مــکان باقی مانده هــم در فرایند 
حل وفصــل قــرار دارد. طبق برنامه توافق شــده، معاونان دو 
طرف در حال تعامل و گفت وگو هستند. اسلامی گفت: مذاکره 
برای رفع تحریم های اقتصادی، مذاکراتی سیاســی مربوط به 
مقامــات سیاســی و دیپلماتیــک دو طرف اســت و ربطی به 
گفت وگوهای ما با آژانس ندارد. رئیس ســازمان انرژی اتمی 
با اشاره به سخنان گروسی مبنی بر احتمال شکل گیری فضای 
جدید با ایران، گفت: بله، منظور ایشــان عملیاتی شدن همان 
ســه پاراگرافی اســت که در بیانیه مشترک اســفند ۱۴۰۱، بین 
طرفین به امضا رســید. رئیس ســازمان انــرژی اتمی با بیان 
اینکه حــدود نیمی از موارد باقی مانده بــا آژانس بین المللی 
انرژی اتمی حل وفصل شد، گفت: دو مکان باقی مانده هم در 
فرایند حل وفصل قرار دارد. طبق برنامه توافق شــده، معاونان 
دو طرف در حال تعامل و گفت وگو هســتند. وزیر ارتباطات و 
فنــاوری اطلاعات نیز در حیاط دولــت، از افزایش ۹۰ درصدی 
ظرفیت ارتباطی کشور از ابتدای دولت سیزدهم تا حال حاضر 
خبر داد و گفت: هر دو هفته تعهدات اپراتورها اعم از سرعت 
و پوشش را در وزارت ارتباطات پیگیری می کنیم. او ادامه داد: 

قراردادهایی برای خرید تجهیزات تولید داخل با شــرکت های 
دانش بنیان امضا شده است.

با دستور ویژه، مشکل طلافروشان حل شد
احســان خاندوزی، وزیر اقتصاد، با اشاره به حاشیه توافق 
مالیاتی سازمان امور مالیاتی و تجار صنعت طلا، گفت: اعضای 
صنف طلا و جواهر معتقدند یکی از آیین نامه های قاچاق کالا 
ذیل سامانه جامع تجارت برای هم صنفی هایشان مشکلاتی را 
به وجود آورده اســت که با دستور ویژه رئیس جمهور، وزارت 
صمت اطلاعیه ای منتشر کرد. مواردی از آیین نامه یادشده که 
برای طلافروشــان مشــکلاتی را به وجود آورده بود، با رعایت 
مفــاد کلی قانون، حذف شــد. او همچنین اعلام کرد که تمام 
اصناف کشــور موظف هســتند در حوزه ممیــزی مالیاتی به  
سمت شفافیت، الکترونیکی شدن و فاصله گرفتن از روش های 

کاغذی و سنتی بروند.

 یکی از موانع برای صادرات صنایع دستی رفع شد
عزت االله ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری نیز از رفع یکی از موانــع پیش روی صادرکنندگان 
صنایع دســتی خبر داد. او با اشاره به اینکه به دولت پیشنهاد 
داده بودیم که فعالان صنایع دســتی بتوانند آزادانه هر میزان 
که خواستند، صنایع دســتی را از کشور خارج کنند و ارز آن را 
وارد کشــور کنند، افزود: در جلسه امروز هیئت دولت مصوبه 
بســیار خوبی درباره صنایع دســتی داشــتیم که خبر خوب و 
خوشــی برای همه مردم ایران اســت و در نتیجه آن یکی از 
موانع صنایع دســتی کــه موانع صادراتی آن اســت، برطرف 
می شــود. مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرســازی نیز با اشاره 
بــه انعقاد قرارداد تجهیز و بهره برداری ۱۰ســاله فاز اول بندر 
شهید بهشتی چابهار با شرکت هندی آن را در افزایش انگیزه 
سرمایه گذاری طرفین مؤثر خواند. او همچنین اظهار کرد: بعد 
از رشــد ۵۸درصدی ترانزیت جاده ای در ۱۴۰۲ در مقایســه با 
ســال قبل، تا ۲۶ اردیبهشت امسال رشــد ترانزیت در مقایسه 
با مدت مشــابه سال گذشته ۵۵ درصد است. امیدوارم امسال 

رکورد دیگری در ترانزیت کشور رقم بزنیم.

 نگاه دولت ضدفساد بوده است
علــی بهادری جهرمی، ســخنگوی دولت نیز روز گذشــته 
درباره مراحل کشــف و معرفی فساد «چای دبش» در دولت 
گفت: دولت در گزارش دادن این تخلف و جرم پیشــگام بوده 
و با ســرعت تمــام همــکاری لازم را دارد؛ زیرا نــگاه دولت 
ضدفســاد بوده اســت. در اینجا برخی پرونده ها با هم خلط 
می شــود، برخــی پرونده ها که اســم افراد هم آمــده، جنبه 
تصمیمات مدیریتی دارد و در حوزه نهاده های اساســی بوده 
است که منجر به صدور رأی جرم شده و حوزه تخلفات فردی 
است. البته نظر دســتگاه های نظارتی درون و خارج دولت و 
حقوق دانان این اســت که جرمی اتفاق نیفتاده و تخلف بوده 
اســت. دولت با جدیت حتما پیشــگاه شناسایی با هر فسادی 
خواهد بود. او همچنین از مصوبه حمایتی دولت در راســتای 
حمایت از نهضت ملی مســکن خبر داد و گفت: تأمین فولاد 
و سیمان برای ساخت وساز برای مسکن حمایتی تضمین شد. 
وزارت نیرو و صمت مکلف شــدند نیازهــای لازم برای تأمین 
فولاد و ســیمان را تأمین کنند. بورس کالا مکلف شــد فولاد و 
ســیمان را با نرخ های حمایتی و مناسب تر برای تأمین مسکن 
حمایتی در اختیار بنیاد مسکن قرار دهد تا کنترل بسیار خوبی 

بر مصالح ساختمانی مسکن حمایتی انجام شود.

دولت در کاهش نرخ بی کاری رکورد زد
صولت مرتضوی، وزیــر کار  نیز با اعلام اینکه نرخ بی کاری 
هفت، هشــت استان کشــور زیر یک درصد اســت، افزود: این 
اتفاق یک رکورد تاریخی اســت و شرط کافی برای حفظ کردن 
ایــن رکــورد، ادامه همین روندی اســت کــه در دولت اتخاذ 
شده اســت. او فعال کردن بنگاه های بزرگ اقتصادی و تقویت 
طرح های توســعه ای آنها در کنار فعال کردن بنگاه های بزرگ 
راکــد و تعطیــل را موجب حفظ نرخ بی کاری در ســطح یک 
درصد دانست. زاکانی هم درباره آمار و ارقام قیمت تمام شده 
اتوبوس های چینی و قرارداد واردات اتوبوس، ون و تاکسی های 
برقی شهرداری تهران با خودروسازان چینی، گفت: شهرداری 
تهران به ازای هر دســتگاه اتوبوس، ون و تاکسی برقی چینی 
۲۵۰ هزار یــورو پرداخت می کنــد. او همچنیــن خبر داد که 
عملیات عمرانی مسیر نعل اسبی شــکل خط ۹ متروی تهران 
حد فاصل پارک چیتگر تا منطقه دولت آباد از امروز شروع شد.

سخنگوی قوه قضائیه:
در برخورد با فساد با هیچ شخص یا 

گروهی مماشات نخواهیم کرد
ایرنا

کلی،
بر تو
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